
Zápis z jednání komise rady města 
pro sport a tělovýchovu 

č. 02/18 
Den konání 21. května 2018 
Místo konání MÚ Litomyšl 
Čas  Od 16.00 Do   18.00  

     
Přítomnost členů komise Vojtěch Stříteský přítomen 

PhDr. Milada Nádvorníková přítomna 
Věra Janečková přítomna 
Petr Fila, DiS. nepřítomen 
Mgr. Martin Klejch přítomen 
František Jandáček přítomen 

 Filip Holub přítomen 
 Mgr. Martin Šorf přítomen 
 Ing. Martin Tláskal přítomen 
   
   

Přítomnost pracovníka MěÚ   
Přítomnost dalších osob  Mgr. Josef Štefl přítomen 

 Renata Šulcová přítomna 
Prezenční listina přítomných osob tvoří přílohu tohoto zápisu 

 
Program jednání: 

1. Úvodní slovo předsedy 
2.  Dotační programy na rok 2019 
3.  Plán rozvoje sportu  
4.  Dětská hřiště 2018 a 2019 
5.  Informace ohledně „Kozího plácku“ 
6.  Informace o petici „Okružní“ 
7. Parkur v Litomyšli 
8. Diskuse  

 
Průběh jednání a přijatá usnesení: 

1. Předseda komise přivítal přítomné členy komise a nastínil program jednání 
Usnesení Nehlasovalo se 



                                                                 
 

2.  Komise diskutovala o novém systému výpočtu dotací na rok 2019 a odsouhlasila propočet dle „průměrného počtu 
dětí“ a „průměrné dotace na provoz“ za předcházející tři roky 

Usnesení Komise doporučuje RaM odsouhlasit nový systém výpočtu dotací na činnost a provoz sportovních organizací v roce 
2019 

Hlasování Pro: 6                   Proti: 1                                      Zdržel se: 1 
 

4. 
Komise projednala Dotační program města Litomyšle na podporu pravidelné sportovní činnosti 2019 a Program 
města Litomyšle na podporu provozních výdajů sportovních organizací na rok 2019.  

Usnesení Komise doporučuje RaM schválit Dotační program města Litomyšle na podporu pravidelné sportovní činnosti 2019 
a Program města Litomyšle na podporu provozních výdajů sportovních organizací na rok 2019. 

Hlasování Pro: 8                                    Proti: 0                                             Zdržel se: 0 
5.  Komise byla seznámena se zákonem č. 115/2001Sb., ze kterého vyplývají povinnosti také pro sportovní 

organizace. Zákon a  informace ohledně „rejstříku“   jsou přílohou zápisu. Komise projednala Strategický plán 
rozvoje sportu v Litomyšli (2018-2022) dle zákona 115/2001Sb. Do 31. 5. 2018 členové komise předloží emailem 
na adresu renata.sulcova@litomysl.cz nebo milada.nadvornikova@litomysl.cz;  svoje připomínky.  

Usnesení Komise doporučuje po zapracování připomínek RaM schválit Strategický plán rozvoje sportu v Litomyšli  
Hlasování Pro: 6                                      Proti: 0                                           Zdržel se:0 

 
6. 

Komise byla informována o úspěchu v dotačním řízení firmy Colmex. Získali jsme 100 tis. Kč na dovybavení 
workoutového hřiště. Z kap. 08 bude uhrazena zbývající částka 97 tis. Kč. Dále z kap.08 byl zakoupen kolotoč 
(30 tis. Kč) na Suchou, opraveno hřiště bikerů (40 tis. Kč), je objednán domeček a kolotoč Na Výsluní (80 tis.Kč), 
cca 50 tis. Kč bude investováno na Pohodlí a na základě petice občanů za opravu hřiště Okružní do částky 50 tis. 
Kč zakoupeno houpadlo a houpačka. 

Usnesení Nehlasovalo se 
7. Předseda komise seznámil přítomné se zprávou Regionálního muzea Litomyšl ohledně archeologických průzkumů 

na „Kozím plácku“ a konstatoval, že pro vržiště (kladivo, oštěp) bude muset být nejspíše hledáno jiné řešení, 
neboť odhadovaná částka 3 mil. Kč za záchranný archeologický průzkum, přemístění rozsáhlého pohřebiště a 
případné vynětí ze zemědělského půdního fondu bude asi převyšovat možnosti Města Litomyšle. V tomto směru 
bude jistě dále jednáno panem starostou se zainteresovanými stranami.  

Hlasování Nehlasovalo se 
8. Komise byla seznámena s peticí za revitalizaci hřiště Okružní 

Usnesení Nehlasovalo se 
9. J.Štefl informoval komisi, že na fotbalgolfovém hřišti budou vybudovány přírodní překážky pro parkur. Také sdělil, 

že v DDM je nyní zapojeno 90 dětí ve třech kroužcích parkuru a mohou trénovat v tělocvičnách. 
Usnesení Nehlasovalo se 
10. M. Klejch informoval přítomné o výstupech z jednání Kontrolního výboru ZaM Litomyšl s tím, že bude provedena 



                                                                 
 

kontrola „sportujících dětí“ ve vybraných oddílech.  
Usnesení Nehlasovalo se 
V Litomyšli dne 21. května 2018 podpis předsedy komise 

 
 


